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P R O T O K Ó Ł  NR XXVII/2020 

 

 

z sesji Rady Gminy Kotlin odbytej w dniu 30 grudnia 2020r. w sali  Domu Kultury   w 

Kotlinie w godz. od 13.00 do 14.36 
 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum.  

        Otwarcia XXVII sesji Rady Gminy dokonał Przewodniczący Rady Gminy Czesław Moch, 

a następnie powitał: Wójta Gminy Kotlin Mirosława Paterczyka Sekretarza Gminy i 

jednocześnie radnego Powiatu Jarocińskiego Michała Urbaniaka, Skarbnika Gminy Alicję 

Andrzejewska,  radnego Powiatu Jarocińskiego Janusza Barańskiego, wszystkich radnych i  

sołtysów. 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził obecność 13 radnych, co wobec 

ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji.  (o godz. 13.28 na sesję przybyła radna Marta Hudak). 

Listy obecności: radnych, sołtysów i zaproszonych gości stanowią  załączniki do protokołu. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Do porządku obrad, przedstawionego przez Przewodniczącego Rady, nie wprowadzono 

żadnych zmian.  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z XXV i XXVI sesji Rady Gminy. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania 

uchwał. 

Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy  Kotlin na 

lata 2021 – 2030: 
6. Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej  w Poznaniu o projekcie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Kotlin. 

7. Przedstawienie stanowisk  komisji stałych Rady Gminy. 

8. Przedstawienie proponowanych autopoprawek Wójta Gminy do projektu  Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Kotlin. 

9. Dyskusja nad wniesionymi propozycjami autopoprawek  zgłoszonymi przez Wójta i ich 

przegłosowanie. 

10. Głosowanie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy  Kotlin. 

Podjęcie uchwały budżetowej na 2021 rok: 
11. Odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem. 

12. Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu  o projekcie budżetu. 

13. Stanowisko Wójta Gminy  wobec ewentualnych zastrzeżeń i uwag zawartych w opinii 

Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

14. Odczytanie  opinii stałych komisji Rady o projekcie budżetu. 

15. Odczytanie propozycji wniosków zgłoszonych przed rozpoczęciem sesji przez radnych i nie 

uwzględnionych w projekcie budżetu. 
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16. Przedstawienie autopoprawek Wójta Gminy do projektu budżetu Gminy. 

17. Dyskusja nad projektem budżetu Gminy. 

18. Głosowanie  wniesionych propozycji autopoprawek Wójta Gminy. 

19. Głosowanie wniosków zgłoszonych przez radnych. 

20. Głosowanie uchwały w sprawie budżetu Gminy na rok 2021. 

 

21. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę ws. budżetu Gminy na 2020 rok. 

22. Podjęcie uchwały  zmieniającej uchwałę ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i  kanalizacyjnych Gminy Kotlin na lata 2021-2025.   

25. Podjęcie uchwały w sprawie rocznego programu współpracy Gminy Kotlin z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 

na rok 2021. 

26. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu  uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie  

regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Kotlin w celu 

przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu. 

27. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2020 rok. 

28. Podjęcie uchwały w sprawie  planu pracy Rady Gminy na 2021 rok.     

29. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2021r. 

30. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Gminy na 2021r. 

31. Odpowiedzi na wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 

32. Wolne głosy, wnioski i informacje. 

33. Zamknięcie obrad. 

 

    Po przedstawieniu porządku obrad przewodniczący Rady poinformował, że 27 grudnia 

minęła 102. rocznicy Powstania Wielkopolskiego i z tej okazji poprosił wszystkich o 

powstanie, aby minutą ciszy uczcić pamięć bohaterów Powstania Wielkopolskiego.   

 

3. Przyjęcie protokołów z XXV i XXVI sesji Rady Gminy. 

Protokoły z XXV i XXVI sesji Rady Gminy wyłożone został do wglądu na posiedzeniach 

stałych komisji Rady w dniu 29 grudnia 2020r. oraz przed dzisiejszą sesją.  

Do protokołów nie wniesiono uwag. 

Protokoły przyjęte został jednogłośnie 13 głosami „za”. 

Wyniki głosowania imiennego 

ZA (13) 

Hieronim Adamski, Barbara Dorsz,  Dominika Kwiecińska, Tomasz Kosiński, Magdalena 

Michalak, Czesław Moch, Marian Niewiada, Zbigniew Orpel, Zenon Osicki, Zdzisław 

Staszak, Mirosław Twardowski, Radosław Wałkiewicz, Grzegorz Warmuz. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNI (2) Lucjan Antczak, Marta Hudak 

4. Informacja Przewodniczącego Rady z działalności w okresie międzysesyjnym.        

Przewodniczący Rady poinformował, że uchwały podjęte na 25.  sesji Rady Gminy oraz  

wnioski zgłoszone przez radnych przekazał Wójtowi Gminy w dniu 30 listopada  br.  
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Natomiast uchwały podjęte na 26. nadzwyczajnej sesji przekazał w dniu podjęcia tj. 4 

grudnia br.  

Ponadto przewodniczący Rady poinformował, że uczestniczył w kilku spotkaniach z 

Wójtem Gminy Kotlin w celu omówienia bieżących spraw. 

 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym oraz z 

wykonania uchwał. 

     Wójt poinformował, że wszystkie uchwały podjęte na listopadowej sesji   zostały 

przekazane elektronicznie 3 grudnia   br. do Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego w 

Poznaniu, Wydziału Kontroli, Prawnego i Nadzoru. Do nadzoru Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu przesłano 2 uchwały: w sprawie zmiany budżetu Gminy na 

2020 i zmiany WPF. 

W tym samym terminie tj. 3 grudnia wysłano uchwałę o zmianie budżetu do ogłoszenia w  

Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego. 

     Uchwały podjęte na 26. nadzwyczajnej sesji  przekazano od organów nadzoru w dniu 7 

grudnia. 

Wszystkie uchwały podjęte na 25 i 26 sesji  wywieszono na tablicy ogłoszeń w Urzędzie 

Gminy i umieszczono na stronie  BIP Gminy.  

 

W okresie od 25.  i 26. sesji Wójt Gminy wydał następujące zarządzenia: 

− 3  zmieniające budżet Gminy na 2020 r.,  

− w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości przeznaczonej do użyczenia. 

− w sprawie przeprowadzenia II  przetargu pisemnego nieograniczonego na sprzedaż 

używanego ciągnika (spycharki) gąsienicowego DT 75  stanowiącego własność Gminy 

Kotlin oraz powołania komisji przetargowej, 

− w sprawie ogłoszenia przetargu ustnego ograniczonego oraz powołania Komisji 

Przetargowej, 

− w sprawie ogłoszenia przetargu ustnego nieograniczonego oraz powołania Komisji 

Przetargowej. 

Ponadto Wójt Gminy Kotlin poinformował, że:  

1)  4 grudnia br. dokonano wyboru najkorzystniejszej oferty na zadanie pn.: „Odbiór i 

transport odpadów komunalnych zmieszanych i selektywnie zbieranych  z 

nieruchomości zamieszkałych oraz z PSZOK-u z terenu gminy Kotlin” i tym samym 16 

grudnia podpisano umowę  z „ZGO-NOVA” Sp. z o. o. z Witaszyczek na kwotę 

688.284 zł; 

2) podpisano umowę z ZGO Sp. z o. o. w Jarocinie   – Wielkopolskie Centrum Recyklingu 

z siedzibą w Witaszyczkach na zagospodarowanie całego strumienia odpadów 

komunalnych wytworzonych na terenie gminy; 

3) 11 grudnia br. nastąpił protokolarny odbiór średniego pojazdu ratowniczo  – gaśniczego 

dla OSP w Twardowie. Wartość przedsięwzięcia to 789.414 zł.  Na sfinansowanie 

zadania pozyskano środki z: WFOŚiGW w Poznaniu 380.000 zł, KG PSP 180.000 zł i 

Gmina Kotlin 229 414zł; 

4) W bieżącym m-cu zakupiono ubrania specjalne, kombinezon na oraz 10 par rękawic dla 

OSP Wyszki. Przedsięwzięcie w wysokości 25 000 zł było dotowane z WFOŚiGW w 

Poznaniu.; 
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5) 14 grudnia br. nastąpił odbiór częściowy robót zadania pn.: ”Rozbudowa    i 

przebudowa budynku Urzędu Gminy”. Wartość wykonania to  696.418,73 zł. 

Przeprowadzone zostały czynności kontrolno-rozpoznawcze w sprawie dopuszczenia 

obiektu do użytkowania przez Straż Pożarną, Sanepid. Na dzień 4 stycznia br. 

planowano kontrolę Nadzoru Budowlanego; 

6) W grudniu br. złożono wnioski o uzyskanie środków Funduszu Przeciwdziałania 

COVID-19 do Wojewody Wielkopolskiego na: 

− przebudowę gminnego boiska sportowego w Magnuszewicach z rozbudową 

zaplecza  o świetlicę; 

− budowę zbiorczej sieci kanalizacji sanitarnej w Kurcewie; 

− budowę stacji uzdatniania wody w Kotlinie. 

7) 18 grudnia 2020 r. wysłano zapytania ofertowe dla potencjalnych oferentów na zakup 

paliwa oraz świadczenie usług WUKO; 

8)  22 grudnia br. podpisano umowę o pożyczkę umarzalną z Wojewódzkim Funduszem 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu na sfinansowanie zadania                             

pn.: „Budowa kanalizacji sanitarnej we wsi Sławoszew, Parzew gm. Kotlin” zad. 2 – 

odcinek poza aglomeracją Kotlin na kwotę 1 440.000 zł; 

9) 23 grudnia br. nastąpił ostateczny odbiór inwestycji budowy PSZOK Wyszki. 

Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego w Jarocinie wydał zaświadczenie 

uprawniające do użytkowania obiektu; 

10) w bieżącym miesiącu zakończono utwardzenie placu przy świetlicy wiejskiej                        

w Racendowie, działka nr 518. Zadanie zrealizowano ze środków funduszu sołeckiego; 

11) w grudniu br. ze środków funduszu sołeckiego zakupiono pompę szlamową dla OSP                    

w Woli Książęcej za kwotę 6 765,00 zł; 

12) W ramach funduszu soleckiego zakupiono stoły i ławki do świetlicy w Orpiszewku. 

 
PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE WIELOLETNIEJ PROGNOZY FINANSOWEJ GMINY  

KOTLIN NA LATA 2021 – 2030: 

6. Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej  w Poznaniu o projekcie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotlin. 

     Uchwałę Nr SO-0957/46/4/Ka/2020 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu z  dnia 15 grudnia 20120 roku  w sprawie wyrażenia opinii o 

projekcie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Kotlin odczytała skarbniczka Alicja 

Andrzejewska. 

Opinia RIO  o WPF jest pozytywna z uwagami opisanymi w pkt. II uzasadnienia.   

Uchwała  RIO stanowi załącznik do protokołu. 

 

7. Przedstawienie stanowisk  komisji stałych Rady Gminy. 

      Przewodniczący Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów  Rady Gminy 

Hieronim Adamski poinformował, że Komisja  w dniu 26 listopada 2020 r.  pozytywnie 

zaopiniowała  projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotlin  na lata 2020 – 

2027. 

Radna Dominika Kwiecińska w imieniu przewodniczącego Komisji  Zdrowia, Oświaty, 

Kultury, Kultury Fizycznej i Sportu, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej Rady Gminy Lucjan Antczak  poinformowała, że Komisja w dniu 26 

listopada 2020 r.  pozytywnie zaopiniowała  projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Kotlin  na lata 2021 – 2030. 
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8. Przedstawienie proponowanych autopoprawek Wójta Gminy do projektu  

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotlin. 

Propozycje autopoprawek Wójta Gminy  do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy  przedstawiła skarbniczka Alicja Andrzejewska, polegające na: 

1. Zwiększeniu dochodów o kwotę 1.957.199,43 zł 

2. Zwiększeniu wydatków majątkowe o kwotę 2.202.960,88 zł w tym: 

1) zwiększeniu na  „Budowa kanalizacji sanitarnej we wsi Sławoszew, Parzew Gm. 

Kotlin” – 3.340.033,99 zł, 

2)  zmniejszeniu na „Budowa stacji uzdatniania wody w Kotlinie” o kwotę – 

1.137.073,31 zł. 

3. Zwiększeniu wydatków bieżących o kwotę 62.064,42 zł na program operacyjny 

„Wiedza Edukacja Rozwój 2014-2020” . 

4. Zmniejszeniu wydatków bieżących o kwotę 270.000,00 zł  dotacji dla Miasta i Gminy 

Jarocin.  

5. Zwiększeniu przychodów o kwotę 62.064,42 zł środki z programu operacyjnego 

„Wiedza Edukacja Rozwój 2014-2020” . 

6.  Wprowadzeniu  zmian wynikłych z opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Poznaniu.  

 

 

9. Dyskusja nad wniesionymi propozycjami autopoprawek  zgłoszonymi przez Wójta i 

ich przegłosowanie. 

     W punkcie dyskusja nad wniesionymi propozycjami autopoprawek Wójta nikt nie zabrał 

głosu. Rada Gminy przystąpiła do głosowania autopoprawek. 

Wyniki głosowania imiennego 

ZA (13) 

Hieronim Adamski, Barbara Dorsz,  Dominika Kwiecińska, Tomasz Kosiński, Magdalena 

Michalak, Czesław Moch, Marian Niewiada, Zbigniew Orpel, Zenon Osicki, Zdzisław 

Staszak, Mirosław Twardowski, Radosław Wałkiewicz, Grzegorz Warmuz. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNI (2) Lucjan Antczak, Marta Hudak 

 

10. Głosowanie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy  Kotlin. 

     Wobec braku uwag, Rada Gminy przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotlin na lata 2021 – 2030.  

Uchwała Rady Gminy Kotlin nr XXVII/149/2020 została podjęta jednogłośnie 13radnych 

„za” i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Wyniki głosowania imiennego 

ZA (13) 

Hieronim Adamski, Barbara Dorsz,  Dominika Kwiecińska, Tomasz Kosiński, Magdalena 

Michalak, Czesław Moch, Marian Niewiada, Zbigniew Orpel, Zenon Osicki, Zdzisław 

Staszak, Mirosław Twardowski, Radosław Wałkiewicz, Grzegorz Warmuz. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNI (2) Lucjan Antczak, Marta Hudak 

 

PODJĘCIE UCHWAŁY BUDŻETOWEJ NA 2021 ROK: 

11. Odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem. 
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     Projekt uchwały  w sprawie budżetu Gminy na 2021 rok odczytał Przewodniczący Rady 

Czesław Moch. 

 

12. Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu  o projekcie budżetu. 

     Uchwałę nr SO-0952/46/4/Ka/2020 Składu Orzekającego Regionalnej Izby  

Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie wyrażenia opinii o 

projekcie budżetu Gminy Kotlin na 2021rok  odczytała skarbnik Alicja Andrzejewska. 

Opinia RIO o projekcie budżetu jest pozytywna z uwagami opisanymi w uzasadnieniu. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

O godz. 13.28 na sesję przybyła radna Marta Hudak. 

 

13. Stanowisko Wójta Gminy  wobec ewentualnych zastrzeżeń i uwag zawartych w opinii 

Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

Wójt oznajmił, że opinia RIO nie zawierała żadnych zastrzeżeń. Natomiast uwagi zawarte 

w opinii RIO zostały uwzględnione w uchwale budżetowej. 

 

14. Odczytanie  opinii stałych komisji Rady o projekcie budżetu. 

     Przewodniczący Komisji  Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów Hieronim 

Adamski  przedstawił pozytywną opinie Komisji o projekcie budżetu Gminy na 2021 rok  

podjętą na posiedzeniu Komisji w dniu 26 listopada 2020r. 

Opinię  Komisja podjęła 7 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

     Radna Dominika Kwiecińska w imieniu przewodniczącego Komisji Zdrowia, Oświaty, 

Kultury, Kultury Fizycznej i Sportu, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej Lucjana Antczaka przedstawiła  również pozytywną opinię  Komisji o 

projekcie budżetu Gminy na 2021 rok. 

Opinię  Komisja podjęła jednomyślnie, 6 głosami „za”. 

Opinie komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

15. Odczytanie propozycji wniosków zgłoszonych przed rozpoczęciem sesji przez radnych 

i nie uwzględnionych w projekcie budżetu. 

Przed rozpoczęciem sesji wniosek został złożony przez radnego Mariana Niewiadę. 

Wniosek dot. budowy oświetlenia ulicznego i ustawienia 3 lub 5 słupów z lampami 

ledowymi przy drodze powiatowej w Woli Książęcej między posesjami 112-113, od strony 

stawu do mostu na Lutyni.  

     Radny tłumaczył, że ta droga jest bardzo ruchliwa, którą mieszkańcy poruszają się 

samochodami, rowerami dojeżdżając do pracy. W okresie jesienno-zimowym na tym 

odcinku jest bardzo ciemno.  Mówił, że myśli, że dla Woli Książęcej, która liczy 700 

mieszkańców, znajdą się jakieś środki. A jeśli nie, to proponował, aby  zdjąć środki z 

budowy chodnika na Poniatówce. 

 

16. Przedstawienie autopoprawek Wójta Gminy do projektu budżetu Gminy. 

Propozycje autopoprawek  do projektu budżetu Gminy  na 2021 r. zostały przedstawione 

przez skarbnika gminy: 

1. W załączniku nr 5 wprowadza się przedsięwzięcie pod nazwą „Budowa kanalizacji 

sanitarnej we wsi Sławoszew, Parzew Gm. Kotlin”: 

- 010-01010-6050 – 2.140.000,00 zł 

- 010-01010-6057 -  1.020.060,68 zł 

- 010-01010-6059 -     179.973,31 zł   

2. Zmniejszenie zadania inwestycyjnego „Budowa stacji uzdatniania wody w Kotlinie” o 

kwotę – 1.137.073,31 zł. 
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3.  W załączniku nr 1 wprowadza się dochody z dotacji celowej w ramach programów 

finansowych z udziałem środków europejskich oraz środków, o których mowa w art. 5 

ust. 1 pkt. 3 oraz ust. 3 pkt. 5 i 6 ustawy:  

- 010-01010-6207- 1.020.060,69 zł 

- 900-90002-6207-    912.900,00 zł 

- 801-80103-2057 -    24.238,75 zł 

4. W załączniku nr 6 zwiększamy przychody o środki: 

− z programu operacyjnego „Wiedza Edukacja Rozwój 2014-2020” - § 906 o 

kwotę  62.064,42 zł. 

5. W załączniku nr 2 wprowadza się wydatki z programu operacyjnego „Wiedza Edukacja 

Rozwój 2014-2020” : 

- 801-80195-4211 – 500,00 

- 801-80195-4301 – 55.647,52 

- 801-80195-4421 – 5.916,90 

6. W załączniku nr 2 wprowadza się wydatki – dotacja na organizację zajęć w oddziałach 

przedszkolnych dla Fundacji Partnerzy dla Samorządu Poznań:  

- 801-80103-2057 – 24.238,75 zł 

7. Zmniejszamy plan dotacji dla jednostek sektora finansów publicznych z powodu nie 

podpisania porozumienia międzygminnego na transport lokalny: 

- 600-60004-2310 – 270.000,00 zł 

8. Wprowadza się zmiany wynikłe z opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu.  

 

17. Dyskusja nad projektem budżetu Gminy. 

    Radny Zdzisław Staszak pytał o przyczynę zdjęcia środków w wysokości 1 mln zł z 

budowy stacji uzdatniania wody, przedstawionych w autopoprawkach Wójta? 

     Wójt odpowiedział, że te środki zostały zdjęte tymczasowo, aby nie rujnować  

Wieloletniej Prognozy Finansowej i budżetu. W przyszłym roku po uporządkowaniu 

gospodarki finansowej  związanej z kanalizacją wrócimy z powrotem do oszacowania tej 

inwestycji. 

 

18. Głosowanie  wniesionych propozycji autopoprawek Wójta Gminy. 

     Wobec braku uwag, Rada Gminy przystąpiła do głosowania nad autopoprawkami Wójta 

Gminy. 

    W głosowaniu brało udział 14 radnych i wszyscy radni głosowali za przyjęciem    

autopoprawek Wójta. 

Wyniki głosowania imiennego 

ZA (14) 

Hieronim Adamski, Barbara Dorsz, Marta Hudak, Dominika Kwiecińska, Tomasz 

Kosiński, Magdalena Michalak, Czesław Moch, Marian Niewiada, Zbigniew Orpel, Zenon 

Osicki, Zdzisław Staszak, Mirosław Twardowski, Radosław Wałkiewicz, Grzegorz 

Warmuz. 

 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNY (1) Lucjan Antczak 

 

19. Głosowanie wniosków zgłoszonych przez radnych. 

     Wójt powiedział, że tworząc budżet z panią skarbnik staraliśmy  się tak rozdysponować 

środki, aby w każdej miejscowości coś było widoczne dla mieszkańców. Nie da się 

wszystkiego włożyć do budżetu. 
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 Wójt tłumaczył, że inwestycja budowy chodnika jest realizowana we własnym zakresie, na 

wniosek sołtysa i innych mieszkańców Woli Książęcej. Wartość kosztorysowa tej 

inwestycji to 1.100.000 zł. Aby to zrobić szybciej trzeba by wyciąć z budżetu kilka 

inwestycji. Gdy realizujemy inwestycje we własnym zakresie, prace są wolniejsze, ale za 

środki realne do przyjęcia. W ciągu roku jest tyle dogodnego czasu i jeśli środki się znajdą, 

to będzie to wzięte pod uwagę.  

     Radny Marian Niewiada powiedział, że ten wniosek był już w tamtym roku i wójt tak 

samo uzasadniał. 

     Wójt powiedział, że w Woli Książęcej są realizowane znaczące inwestycje drogowe. 

Możemy zdjąć z inwestycji drogowych i zrobić oświetlenie. Tłumaczył, że ta inwestycja 

znajdzie swoje  miejsce w odpowiednim czasie, daje na to słowo. 

     Radny Marian Niewiada powiedział, że większość inwestycji jest realizowana w 

Kotlinie. 

     Wójt odpowiedział, że słyszy ciągle, że robimy wszędzie, ale nie w Kotlinie.  

     Radny Marian Niewiada powiedział, że analizował na przyszły rok inwestycje i 

zaplanowane środki wynoszą 8 mln zł, a na Kotlinie 5,5 mln zł. 

     Wójt odpowiedział, że za chwile będziemy się przekomarzać, które sołectwa maja 

więcej. Realizujemy inwestycje, które są potrzebne wszystkim, po kanalizacje, wodę czy 

oświetlenie. Wójt zapewniał radnego, że ta inwestycja znajdzie swoje miejsce. 

     Radny Hieronim Adamski zaapelował do radnych, aby nie robić zamieszania w 

budżecie. Prosił wójta, jak znajdą się środki w przyszłym roku, aby wziąć  tą inwestycję 

pod uwagę.  

Po zakończonej dyskusji, Rady Gminy przystąpiła do głosowania nad wnioskiem 

zgłoszonym przez radnego Mariana Niewiadę. 

Wyniki głosowania imiennego: 

ZA (3) 

Barbara Dorsz, Marian Niewiada, Grzegorz Warmuz. 

PRZECIW (8) 

Hieronim Adamski, Marta Hudak, Tomasz Kosiński, Magdalena Michalak, Czesław Moch, 

Zenon Osicki, Mirosław Twardowski, Radosław Wałkiewicz. 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (3)  

Dominika Kwiecińska, Zbigniew Orpel, Zdzisław Staszak. 

NIEOBECNY (1) Lucjan Antczak 

 

20. Głosowanie uchwały w sprawie budżetu Gminy na rok 2021. 

     Wobec braku uwag, Rada Gminy przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały w 

sprawie budżetu Gminy Kotlin na rok 2021. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych i uchwała nr XXVII/150/2020 w sprawie budżetu 

Gminy Kotlin na rok 2021 została podjęta jednomyślnie, 14 głosami „za”. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

Wyniki głosowania imiennego: 

ZA (14) 

Hieronim Adamski, Barbara Dorsz, Marta Hudak, Dominika Kwiecińska, Tomasz 

Kosiński, Magdalena Michalak, Czesław Moch, Marian Niewiada, Zbigniew Orpel, Zenon 

Osicki, Zdzisław Staszak, Mirosław Twardowski, Radosław Wałkiewicz, Grzegorz 

Warmuz. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0)  

NIEOBECNY (1) Lucjan Antczak 
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Przewodniczący Rady poprosił  przewodniczących komisji o przedstawienie opinii o 

projektach uchwał. 

Przewodniczący Komisji  Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów Hieronim Adamski 

oraz radna Dominika Kwiecińska w imieniu Przewodniczącego Komisji Zdrowia, Oświaty, 

Kultury, Kultury Fizycznej i Sportu, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej Lucjana Antczaka poinformowali, że  na wspólnym posiedzeniu Komisji 

w dniu 29 grudnia br. projekty uchwał będące w porządku dzisiejszej sesji od punktu 21 do 

30, zostały pozytywnie zaopiniowane. 

 

21. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę ws. budżetu Gminy na 2020 rok. 

Wobec braku uwag, przewodniczący Rady zarządził głosowanie.  

Uchwała nr XXVII/151/2020 zmieniająca uchwałę ws. budżetu Gminy na 2020 rok została 

podjęta jednogłośnie 14 głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania imiennego: 

ZA (14) 

Hieronim Adamski, Barbara Dorsz, Marta Hudak, Dominika Kwiecińska, Tomasz 

Kosiński, Magdalena Michalak, Czesław Moch, Marian Niewiada, Zbigniew Orpel, Zenon 

Osicki, Zdzisław Staszak, Mirosław Twardowski, Radosław Wałkiewicz, Grzegorz 

Warmuz. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNY (1) Lucjan Antczak 

 

22. Podjęcie uchwały  zmieniającej uchwałę ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy. 

     Wobec braku uwag, przewodniczący Rady zarządził głosowanie.  

Uchwała nr XXVII/152/2020 zmieniająca uchwałę ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania imiennego: 

ZA (14) 

Hieronim Adamski, Barbara Dorsz, Marta Hudak, Dominika Kwiecińska, Tomasz 

Kosiński, Magdalena Michalak, Czesław Moch, Marian Niewiada, Zbigniew Orpel, Zenon 

Osicki, Zdzisław Staszak, Mirosław Twardowski, Radosław Wałkiewicz, Grzegorz 

Warmuz. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNY (1) Lucjan Antczak 

 

23. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji. 

     Wobec braku uwag do projektu uchwały, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.  

Uchwała nr XXVII/153/2020 w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji została 

podjęta jednogłośnie 14 głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania imiennego: 

ZA (14) 

Hieronim Adamski, Barbara Dorsz, Marta Hudak, Dominika Kwiecińska, Tomasz 

Kosiński, Magdalena Michalak, Czesław Moch, Marian Niewiada, Zbigniew Orpel, Zenon 

Osicki, Zdzisław Staszak, Mirosław Twardowski, Radosław Wałkiewicz, Grzegorz 

Warmuz. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNY (1) Lucjan Antczak 
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24. Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i  kanalizacyjnych Gminy Kotlin na lata 2021-2025.   

     Wobec braku uwag do projektu uchwały, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.  

Uchwała nr XXVII/154/2020 w sprawie wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i  kanalizacyjnych Gminy Kotlin na lata 2021-2025 została 

podjęta jednogłośnie 14 głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania imiennego: 

ZA (14) 

Hieronim Adamski, Barbara Dorsz, Marta Hudak, Dominika Kwiecińska, Tomasz 

Kosiński, Magdalena Michalak, Czesław Moch, Marian Niewiada, Zbigniew Orpel, Zenon 

Osicki, Zdzisław Staszak, Mirosław Twardowski, Radosław Wałkiewicz, Grzegorz 

Warmuz. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNY (1) Lucjan Antczak 

 

25. Podjęcie uchwały w sprawie rocznego programu współpracy Gminy Kotlin z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2021. 

     Wobec braku uwag do projektu uchwały, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.  

Uchwała nr XXVII/155/2020 w sprawie rocznego programu współpracy Gminy Kotlin z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2021 została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za” i stanowi załącznik 

do protokołu. 

Wyniki głosowania imiennego: 

ZA (14) 

Hieronim Adamski, Barbara Dorsz, Marta Hudak, Dominika Kwiecińska, Tomasz 

Kosiński, Magdalena Michalak, Czesław Moch, Marian Niewiada, Zbigniew Orpel, Zenon 

Osicki, Zdzisław Staszak, Mirosław Twardowski, Radosław Wałkiewicz, Grzegorz 

Warmuz. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNY (1) Lucjan Antczak 

 

26. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu  uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie  regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Kotlin w celu przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu. 

     Wobec braku uwag do projektu uchwały, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.  

Uchwała nr XXVII/156/2020 w sprawie przyjęcia projektu  uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie  regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Kotlin w celu przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu została podjęta 

jednogłośnie 14 głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania imiennego: 

ZA (14) 

Hieronim Adamski, Barbara Dorsz, Marta Hudak, Dominika Kwiecińska, Tomasz 

Kosiński, Magdalena Michalak, Czesław Moch, Marian Niewiada, Zbigniew Orpel, Zenon 

Osicki, Zdzisław Staszak, Mirosław Twardowski, Radosław Wałkiewicz, Grzegorz 

Warmuz. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 
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NIEOBECNY (1) Lucjan Antczak 

 

27. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2020 rok. 

     Wobec braku uwag do projektu uchwały, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.  

Uchwała nr XXVII/157/2020 została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za” i stanowi 

załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania imiennego: 

ZA (14) 

Hieronim Adamski, Barbara Dorsz, Marta Hudak, Dominika Kwiecińska, Tomasz 

Kosiński, Magdalena Michalak, Czesław Moch, Marian Niewiada, Zbigniew Orpel, Zenon 

Osicki, Zdzisław Staszak, Mirosław Twardowski, Radosław Wałkiewicz, Grzegorz 

Warmuz. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNY (1) Lucjan Antczak 

 

28. Podjęcie uchwały w sprawie  planu pracy Rady Gminy na 2021 rok.   

     Wobec braku uwag do projektu uchwały, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.  

Uchwała nr XXVII/158/2020 zmieniająca uchwałę w sprawie Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2020 rok została podjęta 

jednogłośnie 14 głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

 Wyniki głosowania imiennego: 

ZA (14) 

Hieronim Adamski, Barbara Dorsz, Marta Hudak, Dominika Kwiecińska, Tomasz 

Kosiński, Magdalena Michalak, Czesław Moch, Marian Niewiada, Zbigniew Orpel, Zenon 

Osicki, Zdzisław Staszak, Mirosław Twardowski, Radosław Wałkiewicz, Grzegorz 

Warmuz. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNY (1) Lucjan Antczak 

 

29. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2021r. 

     Wobec braku uwag do projektu uchwały, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.  

Uchwała nr XXVII/159/2020 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 

2021r.  została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania imiennego: 

ZA (14) 

Hieronim Adamski, Barbara Dorsz, Marta Hudak, Dominika Kwiecińska, Tomasz 

Kosiński, Magdalena Michalak, Czesław Moch, Marian Niewiada, Zbigniew Orpel, Zenon 

Osicki, Zdzisław Staszak, Mirosław Twardowski, Radosław Wałkiewicz, Grzegorz 

Warmuz. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNY (1) Lucjan Antczak 

 

30. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Gminy na 

2021r. 

     Wobec braku uwag do projektu uchwały, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.  
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Uchwała nr XXVII/160/2020 w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady 

Gminy na 2021r. została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za” i stanowi załącznik do 

protokołu. 

Wyniki głosowania imiennego: 

ZA (14) 

Hieronim Adamski, Barbara Dorsz, Marta Hudak, Dominika Kwiecińska, Tomasz 

Kosiński, Magdalena Michalak, Czesław Moch, Marian Niewiada, Zbigniew Orpel, Zenon 

Osicki, Zdzisław Staszak, Mirosław Twardowski, Radosław Wałkiewicz, Grzegorz 

Warmuz. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNY (1) Lucjan Antczak 

 

31. Odpowiedzi na wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 

Wójt Gminy udzielił następujących odpowiedzi:  

− sprawa zgłoszona przez  radnego Tomasz Kosiński dot. spalania niedozwolonych 

materiałów w piecach centralnego ogrzewania została skierowana na Policję; 

− wniosek przewodniczącego Komisji Lucjana Antczaka w sprawie zamieszczenia na 

stronie internetowej Gminy  informacji dot. obowiązku sprzątania nieczystości po 

psach wyprowadzanych na spacer został wykonany. Ta informacja jest  już na naszej 

stronie Urzędu  zamieszczona od  30 czerwca i znajduje się w aktualnościach.  

 

32. Wolne głosy, wnioski i informacje. 

Sołtys wsi Sławoszew Beata Skowrońska złożyła wnioski o: 

− utwardzenie terenu przy przystanku autobusowym na Nowej Wsi;                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          

− uzupełnienie dziur w jezdni w  Sławoszew powstałych przy zakładaniu kanalizacji 

sanitarnej; 

     Wiceprzewodnicząca Rady Dominika Kwiecińska prosiła o wyjaśnienie dot. 

funkcjonowania  transportu publicznego w związku ze zmniejszeniem dotacji o 270 tys. zł  

na ten cel? 

     Wójt odpowiedział, że transport publiczny będzie realizowany przez firmę komercyjną 

Trans Pegaz Sp. z o.o.  Jarocin. Linie autobusowe będą kursować w 90 % wg istniejącego 

harmonogramu.                                                                                      

     Sołtys Kotlina Marek Dekert prosi o zwrócenie uwagi na drzewo, które rośnie blisko 

posesji powodując podnoszenie kostki,  przy ul. Norwida 2a w Kotlinie. 

Wójt poinformował, że Spółka Oświetlenie Uliczne i Drogowe w przyszłym roku planuje 

wymienić na terenie Kotlina 143 lampy.                                                                                     

     Radny Zdzisław Staszak pytał, czy już wiadomo coś w sprawie harmonogramu wywozu 

odpadów komunalnych? 

     Wójt odpowiedział, że we wrześniu został uchwalony Regulamin utrzymania czystości i 

porządku na terenie gminy. Określa on m.in. rodzaj i minimalną pojemności pojemników, 

częstotliwość odbioru odpadów. W zabudowie wielolokalowej  (o którą pytał radny) 

pojemniki na odpady zmieszane wynoszą minimalnie 1100 l. Częstotliwość pozbywania się 

odpadów odbywa się  minimum raz w tygodniu od 1 kwietnia do 31 października, a od 1 

listopada do 31 marca minimum raz w miesiącu. Harmonogram jest dostosowane do 

Regulaminu, który został podjęty we wrześniu. 
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     Radny Tomasz Kosiński  złożył wniosek o zwiększenie bezpieczeństwa na 

skrzyżowaniu gdzie powstała nowa sygnalizacja świetlna. Kierowcy skręcając do DINO na 

zwracają uwagi na przejście dla pieszych (jadą po staremu). 

    Sołtys Woli Książęcej Stefan Kozłowski podziękował Wójtowi i Radzie Gminy za 

zrealizowanie dwóch odcinków dróg w Woli Książęcej. 

     Wiceprzewodnicząca Rady Dominika Kwiecińska podziękowała Wójtowi Gminy i 

Radzie Gminy za podjęcie decyzji o zakupie samochodu strażackiego dla OSP Twardów. 

Podziękowała również prezesowi OSP Twardów Andrzejowi Krzyżankowi za 

zaangażowanie w to przedsięwzięcie. Powiedziała, że ta decyzja o zakupie tego auta była 

bardzo zasadna. Radość mieszkańców i strażaków była ogromna.  

     Wójt powiedział, że jeszcze jedna straż czeka za wymianą samochodu – jest to Wola 

Książęca. 

     Radny Powiatu Jarocińskiego Janusz Barański dziękował za wsparcie dla Domu 

Kultury. Dziękował sołtysom, którzy współpracowali przy realizacji projektów. Mówił, że  

Dom Kultury jest obecnie więcej w sieci niż w realu.  Zachęcał wszystkich do obejrzenia 

koncertów na Youtube. Na zakończenie, w imieniu własnym oraz w imieniu pani starosty i 

wicestarosty, złożył wszystkim życzenia szczęśliwego i spokojnego nowego roku. 

    Wójt Mirosław Paterczyk poinformował, że 8 stycznia 2021 r. odbędzie się  oficjalne 

otwarcie Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych w Wyszkach. Ponadto 

zwracając się do sołtysów i radnych podziękował za współpracę przy realizacji budżetu 

Gminy, a następnie  złożył życzenia na zbliżający się nowy rok 2021.  

     Przewodniczący Rady Czesław Moch dołączył się do życzeń noworocznych.   

 

33. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady Czesław Moch podziękował za udział i zamknął XXVII sesję 

Rady Gminy Kotlin. 

 

           

 

 

Protokółowała: Wanda Margiela 

 Przewodniczący Rady 

  /-/ Czesław Moch 


